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Sak 1. Årsmelding SJFF 2021

Møtevirksomhet:

Det er avholdt 5 styremøter, p.g.a covid 19 ble årsmøtet avholdt digitalt 23 stk
var påmeldt.  Vår- og høstmøtet ble avlyst p.g.a covid 19-situasjonen.

Medlemmer:

Foreningen har pr.31/12 2021,  525 betalende medlemmer det er en økning av
medlemmer på 31 stk eller 6,28%, dette er veldig bra.

Aktiviteter:

Familiedagen på Movann ble avlyst p.g.a. covid 19, vi var med på isfiske på
Øverbøtjønna i samarbeid med Mekkis, konkurranseutvalget fikk gjennomført
sine aktiviteter.
Det har vært god aktivitet på haglebanen og riflebanen, fiskeutvalget har et høyt
aktivitetsnivå. Foreningen må jobbe for å få dame gruppa opp til å gå, bør være
felles for alle medlemmer. Viser til rapporter fra utvalga.
Det ble gjennomført offisiell åpning av riflebanen i august, hvor sponsorene våre
var invitert, ble servert kaffe og kake.
NJFF ble 150 år i 2021 ble et felles arrangement over hele landet  23/10-21, vi
hadde lokal mat fra hjortefarmen og fisk fra egne vann på grillen - 54 personer
møtte opp denne dagen.

Økonomi:

Økonomien er meget god regnskapet viser hvor mye.
SJFF har fått kr.150000.- fra Siljan kommune, 110000.- fra Sparebankstiftelsen
Grenland til innkjøp av skytesimulator.
Styret i Siljan JFF vedtok enstemmig å bestille en skytesimulator, håper at den er
oppe og går før sommeren.
Det er ikke kjøpt inn nytt utstyr i 2021.



Sak 2. Årsrapporter utvalgene 2021

Oppsynsrapport
Siljan J.F.F. har 3 oppsynsbetjenter.
Asbjørn Kløverød.
Lars Skilbred.
Lasse Øverbø.
Det har blitt utført 19 oppsynsturer i vårt område, dette fordeler seg på 11 turer
på jakt oppsyn, 8 turer på fiskeoppsyn.  Samtlige hadde papirer i orden og det er
meget bra, personene vi møter er hyggelig og de spør etter gode fiskevann,
teltplasser og hvordan viltbestanden er.
Folk er flinke til å få seg søppel hjem kjempebra.
Asbjørn Kløverød.

Årsrapport Grønliveien
Det gikk timer til å rydde veg og stier for å komme fram til vannene våre. En
god del rydding rundt vannene måtte også gjøres.
Terskeldammen i Svarttjern er byttet og kanalen inn til nordre Svarttjern er
renset opp – det var mye arbeid.
Det er også tatt opp 400 tryter i søndre Svarttjern. Det er ganske fin ørret i
nordre Svarttjern.
Venevannet måtte også ryddes rundt da det var mye trær som var knekt i vinter.
Det ble satt ut 400 tosomrige ørret – noe vi håper er nok til å klare det store
fisketrykket.
Det ble satt ut 200 ensomrige ørret i Stakatjern i år – det vil si at vi setter ut ca
10 ørret per mål i året, som anbefalt av Grenland Settefisk anbefaler.
Vi har ca 200 timer dugnad i dette området i år.
Mvh
Lars Skilbred

Årsrapport jaktutvalg
Utvalget har ikke hatt noen aktiviteter i 2021.
Prisen på jaktkort ble økt fra 250,- til 300,-kr i 2021
I år har jaktkortsalget gått tilbake til et mer normalt nivå. Det er solgt 327
jaktkort i 2021, mot hele 472 jaktkort i 2020
Det har vært noen henvendelser med forskjellige spørsmål ang. jaktleie.  En
gjenganger er om man må være medlem for å leie Fritzøe terrenget, noe man
må. Sidemedlemskap holder.



Det er blitt sterkt oppfordret til å ikke skyte brunfugl, noe som ser ut til å ha
fungert når man ser på uttaket.
Felt vilt:
Orrhane 15 stk   Orrhøne  2 stk   Røy 2 stk   Tiur 1 stk   Rugde 1 stk     Hare 1
stk     Rådyr 3 stk    Krikkand 1 stk
Morten Myrvang

Årsrapport Ungdomsutvalget, Siljan JFF 2021
Det har vært lav aktivitet i ungdomsgruppa i 2021, noe som kommer av lav
rekruttering. Covid 19 har heller ikke gjort det lettere for oss. Å få med aktive
foreldre som har barn/ungdom i aktuell alder med i gruppa vil mest sannsynlig
føre til bedre rekruttering. Dette er noe vi nå prøver å få til.

Etter planen skulle vi også i år gjennomføre leirdueskyting med ungdommer fra
«etter skoletid» prosjektet som var en kjempesuksess. Dette fikk vi dessverre
ikke til da det var litt vanskelig å planlegge på grunn av Covid 19 og det ble til
slutt litt kort varsel for instruktører. Dette ble gjennomført i 2020 og vi håper å
få til lignende igjen i år.

Vi har nå opprettet en egen Facebook side for ungdomsgruppa der vi fremover
skal prøve å nå ut til ungdommene og få de med på aktiviteter. Vi må også se på
flere muligheter for å komme i kontakt med ungdommen på diverse sosiale
medier.

Gjennomførte aktiviteter:
Familiedag på Øverbøtjønna
Vi var med å arrangere familiedag Øverbøtjønna. Der stilte vi med grillmat og
isfiskeutstyr til de mange barna som hadde møtt opp. En trivelig dag med flott
vær!

Halvor L. Gurholt
Ungdomsutvalget

Årsrapport Grorudområdet
Årsrapport Grorud distrikt
Det er i år tynnefisket i følgene vann øvre og Nedre Setertjenn og nedre
Arkevann.Det var vanskelig å få store antall i garnet i øvre Setertjen i nedre
Setertjern har det blitt tatt opp ca 300stk Nedre Arkevann ble det ca 100 på
6garnnetter overrasket over størrelsen pån
Rivd bever dam i bekken fra Øvre Arkevann men den kom fort opp igjen



Ryddet opp Sløggedalen og ned til øvre Arkevann så nå er det greit å gå fra
Setertjernene

Årsrapport Veleområdet
Da var det tiden for en liten rapport om hva som har hendt i området Velene.
I år som åra før har det blitt tatt vannprøver både vår og høst i Storevelen,
Vieren, Haldoren, Stubbstokk, Lakstjenn og Briskmyrtjenn.

Området har blitt mye brukt i år også. Og det ser ut til å fungere bra med
booking av gamma på Inatur. Der kommer det da også noen kroner inn. Gass og
ved går det så klart noe mer av. Men det er å få kjøpt.

Båten i Balangen ble vraket i år. Den var lekk flere plasser og tung og stor. Så en
ny båt vil komme hit. Det vil også bli flyttet en båt (100 båter 1 nøkkel) båten til
Velene. Den fikk ikke være i fred i Haukesjø.
Drøftet mulighet for båt i Vieren, så kanskje det blir noe av i 2022.

Det har også blitt montert en ny vedovn i Velegamma. Byttet ut gamle gåene 601
med en noe lengre 602. Dette skjedde i januar 2022, men skulle egentlig skjedd
Des 2021. Men pga, elendig føre så har det blitt ventet med. Ny grønnemaljert
602vedovn donert av Lene Vindheim.

Hilsen Aleksander Skoglund
Velevassdravet

Årsrapport Grønliområdet.
Årsrapport Grønliområdet 2021
Gamma ved Krokvann
Dugnadsåret startet med vedkjøring inn til Krokvannsgamma i slutten av januar.
Det ble kjørt inn 31 sekker med snøskuter.
Vi hadde med søppel og aggregatet på retur turene ut igjen. Dette var igjen fra
oppgraderingen av gamma i 2020.
23.09.21 var det bare 8 sekker ved igjen. Dette fordi noen bruker denne veden til
bålfyring ute.
07.10.21 fikk jeg fraktet inn 8 sekker ved og gass med båten, da det var flom og
gikk an og ro opp fra Krokvann og opp i Krokvannskilen.
Det ble også laget til noen flere sitteplasser ute.
Vindskier malt 2 ganger og utvendig panel en gang. Terrasse og krakker beiset.



Vi har hogd en del ved til gamma, pluss at vi fikk 2 storsekker av Bent med tørr
ved. Så da har vi totalt 110 sekker med ved til gamma.
Fisk
Vannprøver ble tatt i Krokvann, Krokvannskilen, Marivann, Kringlevann og
Stubbkolltjern.
Det ble målt PH i Skurvekolltjern 06.09.21 og 26.10.21. Viste ca. ph på 6 begge
gangene. Vannet i denne tjønna virker ikke å være så brunt som ellers på
Grønliområdet.
Bør være mulig å slippe noen 2 års ørret her.
Det ble satt 150 stk. 1 års ørret i Kringlevann.
Det ble fisket med 5 garn i Krokvann. 18 til 22 omf. Resultatet ble 10 ørreter og
6 tryter. 5 av ørretene var røde i kjøttet og disse var av prima kvalitet.
Det ble totalt 141 dugnadstimer.

John Gonsholt

Årsrapport Sørbygda 2021
Gjeitrangtjern. Vi hadde 2 garnsett i år. Et i mai og et i september, det ble 479
ørret 118 tryter.  ble også tatt opp 346 et og to somrige med strøm i juni/juli. 
Diverse oppgaver utført, var på Byggmakker og fikk sponset litt plank. Laget en
trapp på et lite fremkommelig sted på vestsiden, laget 2 fine krakker på myra på
samme side av vannet. Kjekt å ha et sted å hvile litt. 
Var og slo gress å rydda litt på leirplass og på vannets østside. Det ble også en
del ryddig etter hogst i sommer, litt i sti og i bekken. Da blir det lettere ved EL
apparatet. Var og fjernet 2 trær som beveren hadde felt på østsiden.  Rydda også
gangbro for nedfall fra fjellveggen, dette gjøres hvert år. Etter noen ukers tørk
blir den oljet. Etter en godvær periode i oktober ble alt treverk satt inn med olje,
krakker gangbro og trapp.

Movann. Har oljet gangbro over til øya.

Bråtatjern. Var oppe på forsommeren og slo grass ,og rydda stien ned ca
300meter.
 Krakk har blitt oljet. Har jo fisket med teiner på gytebekken, i 10-12 år der. Som
har gitt et godt resultat. Kan virke som det er blitt overfisket muligens, så hoppet
over denne høsten. Vil prøve EL apparatet i 2022 for å tynne litt yngel.
Det har blitt utført minst 110 timer  med dugnadsarbeid. Tusen takk til dere som
var med på tynningsfiske i 2021.
Arne Holt 



Trytetjern har det blitt ryddet sti og plass foran hytte. Hytta har blitt brukt en god
del, det er positivt. Mer ved blir lagd i 2022, men er fortsatt tilgang. Det kommer
også til å bli nye laget nye krakker ute der. 
Steinstjern, der vurderer vi å fjerne store deler av gangbro da den begynner å bli
dårlig. Det er mulig å beholde starten på den, da den fortsatt er bra. Dette er vel
en vann med lite besøk, så ser i grunn ikke for meg å bytte hele gangbro. Bolter i
fjellet blir jo stående hvis det skulle bli aktuelt å bygge opp en gang i fremtiden
eventuelt.  Dette arbeidet vil eventuelt bli gjort i 2023.

Bård Svartangen

Årsrapport Gorningen

Haukesjø: Fortsatt problemer med at båten ikke får ligge i fred. Kjetting klippet.
Gjort slik at det er vanskelig å oppdage. Båten ble ikke flyttet innenfor bom i år
p.g.a vanskelig å legge båten på en bra nok plass. Flytting av båt må vurderes.

N.Sortedalstj: Fortsatt teinefiske - 329 gryter og rogn tatt opp. Prøvefiske etter
ørret på høsten ga resultat 29 ørret. Ble fisket med 20 og 22 omf. Bra kvalitet —
endelig. De største var hannfisk og lite røde. Hunfisken var mindre i snitt men
noen fine og røde. Fisket ble gjort litt sent så hannfisken var kommet lengst i
gytedrakta. Et tidligere fiske hadde nok gitt rødere fisk. Vannet bør nå prøves og
garnfiske blir opprettholdt

Hvalpetjern: Lagt nytt gulv i båten. Fisket 321 tryter med teiner. Anders Darrud
med hjelp har tatt jobbene. Takk skal dere ha.

Rapporten om arbeidet som er utført i N. Sortedalstj. er ikke ferdig. Noen
nøkkeltall foreløpig : Fisket opp fra 2013 til 2021 tilsammen 5952 tryter med
snittvekt på 31g, ialt 184.5 kg. I tillegg tatt opp rogn fra teinene - ikke veid. Tatt
opp 760 ørret og i tillegg tatt opp 275 yngel på bekkene. Fisket er gjort med
teiner, garn og El.fisket på bekker. En mer utfyllende rapport som tar med mer
av dette arbeidet blir levert senere.

Planer 2022: Flytte foreningsbåten fra Haukesjø ( bør gjøres ). Videreføre fisket
i N.Sortedalstj. Lagt teiner under båten for å komme igang før veien åpnes til
våren. Teinefiske i Hvalpetj.. Dette håper jeg Darrud med hjelp tar seg av.
Samling for medlemmene i Fiskeutvalga må vi prøve å få til. Vi får håpe Covid
slipper noe av taket slik at samlinger som dette kan gjennomføres.



Bruken av vanna er bra. Fiskere bruker tilbudet vi har og dette gjenspeiler seg
også på kortsalget vårt. Til slutt vil jeg takke alle som har bidratt. 
Arbeid : 66 timer
Mvh. Tom Norheim

Årsrapport leirduebanegruppa

Leirduegruppa har gjennomført 15 skyte kvelder vår og høst 2021

Nok et år med Covid 19 restriksjoner og føringer for hvordan skytingen kunne
gjennomføres har gitt oss noen begrensninger av skyte kveldene. I 2021 har vi
vært 9 personer som har hatt ansvar for drift av leirduebanen, det har vært
dugnadskvelder vår og høst.
I tillegg til faste skyte kvelder har det vært en del aktivitet på banen i form av
jenteskytinger med Lene Vindheim som arrangør.

12. sep hadde vi besøk av Jaktfeber med 45 jegerprøvekandidater. Jakt og Friluft
fra Arendal var på plass med en utstilling og salg av våpen og utstyr. Det var
også lagt til rette for at våre medlemmer kunne få teste og kjøpt utstyr til en god
pris. Stor takk til alle som stilte opp og gjorde denne dagen fin for veldig mange
nye jegere.

Vi har i 2021 kjøpt inn skudd og leirduer. Med styres godkjenning startet vi opp
et prosjekt med å bygge 10 stk hus til leirduekasterne våre, dette for å ta bedre
vare på maskiner og lette opp og ned rigging på skyte kveldene. Ferdigstilling av
kaster hus vil bli i vinter.

Innkjøpe skudd og leirduer: Kr 60720

Div vedlikeholdsutgifter: Kr 4933

Sum inntekter: Kr 60557

Beholdning av skudd og duer er:

PV duer 17200. Eurotarget duer 7950

Skudd 19800

Årumområdet
Venevannstua:
Det har også i år vært godt belegg på Venevannstua og gammene



Venevannstua har hatt 84 overnattinger som har gitt oss en inntekt på 29540
Krokvannsgamma har hatt 75 døgn og gitt 6200 i inntekter
Velegamma har hatt 76 døgn og 6200 i inntekter

Ved har i all hovedsak blitt anskaffet på dugnad

Med et par unntak har hytta og gammene blitt pent behandlet.

Opdalsområdet:
Den gamle brua i Stortjern var råtten og er nå revet.

Fiskekonkurranseutvalget
Fiskekonkurranseutvalget har i 2021 arrangert 1 fiskekonkurranse. Den
tradisjonelle Isfiskekonkurransen som årlig holdes i Februar blei avlyst på grunn
av Covid-19.
Utvalget har i 2021 bestått av følgende personer.
Irene Nesheim, Karoline Dyrendal, Atle Jakobsen, Arne Holt og Eivind Holt.

Meitekonkurransen ble arrangert i Lakssjø 19 Juni. Det var åpent
Fylkesmesterskap for Telemark. Det var fine forhold og arrangementet gikk
greit. Det var dessverre liten deltagelse.
Det blei tatt Tryte og Hirsling (Gullbust) som var tellende fisk. Det var dårlig
bett denne dagen, men de fleste klarte å lure opp noen fisker. 
Totalt blei det tatt 9069 gram fisk.
Det stilte 12  deltagere til start.
Det ble følgende klassevinnere :
Barn                                   : Cedrik Lønberg, Siljan JFF, 387 gram.
Yngre Junior                     : Nikolai Serkland, Siljan JFF, 0 gram.
Senior Damer :                  : Heid Siljan Sørensen, Kroken JFF, 517 gram.
Senior Herrer                    : Dag Sørensen, Kroken JFF, 1715 gram.
Veteran Herrer                 : Eivind Holt, Siljan JFF, 1695 gram.

Premie for største fisk gikk til Dag Sørensen som dermed gjorde storeslem. Den
største fisken var ei tryte på 199 gram.

Fylkesmesterskapet for Telemark endte slik :
Herrer :
Gull                     : Dag Sørensen, Kroken JFF.
Sølv                     : Eivind Holt, Siljan JFF.
Bronse                : Bjørn Moen,  Kroken JFF.



Damer :
Gull : Heidi Siljan Sørensen, Kroken JFF

Junior :
Gull : Cedrik Lønberg, Siljan JFF
Sølv : Ludvig Serkland, Siljan JFF

Vedlagt bilde av plakettvinnerne.

For Fiskekonkurranseutvalget :
Eivind Holt, Atle Jakobsen og Arne Holt.

Årsberetning riflegruppa 2020
2021 har vært det første året vi har driftet riflebane i Siljan JFF. 20. mai i år
åpnet riflebanen for jegerskyting. På grunn av C19 tiltak var det redusert tilbud i
starten, kun for innenbygds. Etter hvert kunne vi løse opp og det har totalt vært
142 skyttere innom på 16 kvelder. Det har blitt skutt 78 storviltprøver. Totalt er
det avfyrt 3942 skudd mot de elektroniske skivene.
Det har ikke vært noen uregelmessigheter i forhold til sikkerhet under skyting.
Elektronikken har stort sett fungert greit, og den ble oppdatert i november. Det
er nå lagt inn mulighet for flere forskjellige typer dyrefigurer. Ingen større feil
ble funnet. Reinsdyrfigurene har dårlig kvalitet, så vi får 3 nye av KTS.
Registrering av skyteprøver elektronisk hadde noen barnesykdommer, men
fungerte bra utover i sesongen.



Det var offisiell åpning av banen 7. august med over 20 fremmøtte.
Det har vært 10 stk gjennom standplassleder-/rifleinstruktørkurs i vinter/våres,
så nå er vi 13 stk som er godkjente standplassledere/skyteinstruktører. Det blir
standplasslederkurs i 2022 også.
Det har vært avholdt jaktfelt trening i år med 15 deltagere, og det er søkt om 2
jaktfeltstevner for 2022.
Vi samarbeider med Siljan Skytterlag om trening og stevner.
Det har vært avholdt 3 møter i gruppa i 2021, herunder
oppsummering/evalueringsmøte for sesongen.
Folk som har vært å skutt hos har kun gitt positive tilbakemeldinger. Både på det
flotte anlegget, og det rolige gode miljøet. Det har vært trivelig å skyte hos oss.
En stor takk til alle de som har bidratt på banen i år, og gjort dette til et bra år.
Det har gitt økt aktivitet i foreningen, og bidrag til et trivelig miljø.

På vegne av riflegruppa:
Tore Nickelsen

Årsrapport ettersøksringen
Jaktåre 2021 har det vært 4 stk ettersøk.
Etter samtale med Tommy Folvik har vi solgt ettersøksavtaler for 7900kr
2021 har vært preget av covid 19 så det har ikke vært stor aktivitet i ringen.
Men for 2022 så ser det lyser ut så vi kommer til å ha trenings kvelder på
Blodspor for det er noe nye hunder som vi skal få ettersøksgodkjente.
Og vi kommer til å gjøre flere ting som vi har snaket om.
I dag består gruppen av 4 stk Ettersøksjegere og med det så må vi dessverre
Avvikle en del avtaler med jaktlag. Vi i gruppa har blitt enige om at vi selger
ettersøksavtaler til jegere i Siljan kommune. Som leder har jeg snakket med
styre og informert om dette.
Til slutt vil jeg takke gutta i ringen.

MVH
Leder i ettersøksringen

Jørn Isaksen

Sak 3. Regnskap 2021





Balanse

Sak 4. Medlemskontingent 2023

Forslag ny kontingentsatser.
NJFF innfører fra 2023 nye medlemskategorier lav sagts, middels sats og høy
sats.  Dette blir likt for alle foreninger tilsluttet NJFF.
Styret i SJFF går inn for middels sats.
Forbund.             Fylke.            Lokallag.                 Sum.
590.-                      95.-                   135.-                   820.-
Nye satser blir gjeldene fra 2023.

Sak 5. Fiskekortpriser 2022

Dagskort   Uendret.                                                                                         50.-

Weekend  Uendret.                                                                                         100.-

Sesong      Uendret.                                                                                         300.-

Ukekort     Uendret.                                                                                        150.-

Sak 6:       Jaktkortpriser. 2022.

Forslag.    Dagskort økes med kr.50.-                                                          300.-

Bukkekort uendret.                                                                      600.



Sak 7. Innkomne forslag

Sak 8. Budsjett 2021

INNTEKTER.                                                                                           UTGIFTER.

Tilskudd:                       30000.-                           Drift:                            100000.-

Bingo:                            70000.-                          Jaktleie.-                      68000.-

Jaktkort salg:               85000.-                           Hundegruppa.-             5000.-

Fiskekort salg:             60000.-                           Leie fiskevann.-          12000.-

Leieinntekter Venevann,

Gammer.                      40000.-                            Fiskeutvalg:                  40000.-

Medlemskontingent. 50000.-                           Kurs:                              10000.-

Leirdueskyting:           60000.-                            Oppsyn:                         5000.-

Ettersøksgruppa:        8000.-                               Ungdomsutvalg.-        10000.-

Fiskekonkurranser:    6000.-                               Leirdue skyting:          40000.-

Grasrotandel tipping:45000.-                             Vedlikeholdsutgift:    30000.-

Renteinntekter:          8000.-                                Fiskekonkurranse

MVA kompensasjon: 20000.-                             utvalg                           10000.-

Rifleutvalg:                  75000.-                            Jentegruppa:               10000.-

Tilskudd –                                                               Skytesimulator-

Sparebanken:             110000.-                                                                   110000.-

Gammer:                         5000.-

Forsikring:                     20000.-

Strøm:                            30000.-

Brøyting:                       40000.-

Rekneskapsfører:        32000.-

Rifleutvalg:                   45000.-

Leie venevannstua:     45000.-

SUM INNTEKTER:                                                                   SUM UTGIFTER:

Kr:      667000.-                                                                       Kr. 667000.-



Sak 9. Valg 2022

Styret
Leder Jan Olav Hagen Ny

Nestleder Bent Gurholt Ikke på valg

Kasserer Tommy Folvik Gjenvalg

Sekretær Øyvind Skilbred Gjenvalg

Styremedlem Steinar Hynne Ikke på valg

Styremedlem Ivar Simonsen Ikke på valg

Styremedlem Lasse Øverbø Ikke på valg

Leder leirdue gruppa Dag Tormod Bergsland Ikke på valg

Leder Riflebane Tore Nickelsen Gjenvalg

1. Vara Håkon Hem Næss Gjenvalg

2. Vara Odd Anders Fjeld Gjenvalg

Revisorer Ivar Gonsholt Ikke på valg

Morten Johannessen Gjenvalg

Fiskeutvalget
Leder: Utvalget velger leder

Grønli John Gonsholt Ikke på valg

Velevassdraget Aleksander Skoglund Ikke på valg

Opdalen Ivar Simonsen Ikke på valg

Grorud Lars Ekornrød Gjenvalg

Gorningen Tom Norheim Gjenvalg

Kiste Arne Holt Gjenvalg

Laksjø Bård Svartangen Ikke på valg

Ytre Siljan Bård Svartangen Ikke på valg

Årum Tommy Folvik Ikke på valg

Grønliveien Lars Skilbred Ikke på valg

Ungdomsutvalget.
Leder: Halvor Gurholt Gjenvalg

Geir Rønningen Ikke på valg

Kim Vegard Rekvik Ny

Festkomiteen
Leder Marina Holt Ikke på valg

Eva Kjær Ikke på valg



Jaktutvalget
Leder Morten Myrvang Gjenvalg

Nils Petter Holt Gjenvalg

Håkon Hem Næss Ikke på valg

Marius Hagen Gjenvalg

Helge Bøe Ikke på valg

Fiskekonkurranseutvalget
Eivind Holt Ikke på valg

Irene Nesheim Ikke på valg

Arne Holt Gjenvalg

Atle Rambo Jakobsen Ikke på valg

KarolineDyrendahl Ikke på valg

Nettredaktør
Leder Morten Flatebø Ikke på valg

Valgkomite
Jostein Kløverød Ikke på valg

Halvor L. Gurholt Ikke på valg

Robert Nesheim Ikke på valg

Valgkomiteen 2022:
Jostein Kløverød Halvor L. Gurholt Robert Nesheim


